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ZAPISNIK 

 
 sjednice 2/18 Izvršnog odbora podružnice Hrvatskih autocesta  

Nezavisnog cestarskog sindikata 
  

Prisutni: A. Kasunić, R. Kurteš, B. Katalinić, M. Mataija, M. Šalina, T. Petrović, J. Jurašin, M. Barbir, 
M. Andrašek, G. Pintek, Ž. Skok, T. Bajzek, J. Bićanić, I. Antunović, G. Kokanović, I. Šokčević, I. 
Karalić, J. Hovorka, I. Horvat, M. Grčić, S. Mrvoš, Ž. Šušnjar, K. Knežević, G. Jovančević, I. 
Markovina, I. Jadrijević, B. Jolić, D. Franković, M. Borovčak, I. Valerijev, I. Dodig, Ž. Kovačić, S. 
Gredelj, K. Radić, M. Vrljić, N. Đordić, V. Ožvatić, V. Gazivoda, Ž. Ćelić, D. Hlavač, D. Ožanić, R. 
Silić, M. Žužul, G. Zubčić, R. Ramić, M. Kulović, I. Škaro, I. Pintar, M. Jurić, D. Bunoza, M. Bukovac, 
V. Tolić, R. Borko, Z. Čaić, B. Glavak, V. Horvatinec, S. Penić, T. Rogić, N. Roknić, J. Sarić, M. 
Soldan, A. Šarić, D. Pavlović 
 
Ostali prisutni: M. Stanić, Z. Lovrić, S. Slapernik-Cipar, M. Ivandić 
 
Zapisničarka: M. Ivandić 
 
Redovnu sjednicu Izvršnog odbora sazvao je i vodi predsjednik podružnice Anđelko Kasunić. 
Sjednici prisustvuje 63 članova Izvršnog odbora. Sjednica započinje u 11.10 sati jednoglasnim 
usvajanjem dnevnog reda.  
 

 

Dnevni red: 
 
1. Izvještaj o radu 
2. Izbor za članove radničkog vijeća 
3. Razno 
 

 
AD I. Izvještaj o radu 

 

U TJO Brinje izabran je novi sindikalni povjerenik, Dalibor Pavlović. 
 
A. Kasunić daje financijski izvještaj podružnice HAC za koji još nije gotova službena bilanca 
prihoda i rashoda. Napravljena je vanjska revizija za 2016., uskoro će biti gotova i za 2017. Budući 
da u Sindikatu postoji nekoliko paralelnih sustava (npr. dvije KUP), trebat će ih objediniti 
jedinstvenim pravilnikom. Sredstva se iz godine u godinu povećavaju, trebat će razmisliti o 
restrukturiranju sustava pozajmica (npr. mogućnost podizanja jedne do 10 000 kn) i revidiranju 
odluke o 4 posto naknade na iznos preko 5 000 kn jer nije isto da li netko uzima pozajmicu 
neprestano ili jednom u deset godina. Također, treba pronaći mjeru i način na koji će Sindikat 
potraživati zaostala dugovanja od ljudi koji su npr. otišli iz firme i ostali dužni sindikatu, a da se 



istovremeno ostane socijalno osjetljiv. Radi se o oko 10-ak slučajeva. Kada bude gotovo 
financijsko izvješće, bit će poslano svim povjerenicima na mail i objavljen na internetskoj stranici. 
 
U međurazdoblju dok A. Kasunić izvršava funkciju povjerenika s ovlastima radničkog vijeća 
dogodila se situacija s 19 radnika kojima se planiralo dva mjeseca ne produžiti ugovor o radu na 
određeno, što je spriječeno. Također postoji ideja ukidanja ili smanjenja vatrogasne postrojbe, 
što sindikat neće dopustiti i tražit će druga rješenja. Ovo će biti važno razdoblje jer će se odabirati 
konzultant za restrukturiranje naplate, nakon čega će biti poznat smjer restrukturiranja i moći će 
se reagirati – poticati prekvalificiranje, prebacivanje u održavanje itd.  
 
Na skupovima radnika došlo je do šuma u komunikacijskom kanalu: iz uprave je za Sektor za 
naplatu cestarine rečeno da ukupno odlazi 90 radnika u odnosu na 2016. i 2017., od čega je 70 
već otišlo u zadnjem valu dobrovoljnih odlazaka, a računa se i na neproduljenje ugovora na 
određeno još više od 30 radnika, tj. to je uračunato u kalkulaciju od 90 radnika koje je spomenuo 
direktor Sektora.  
 
AD II. Izbori za članove radničkog vijeća 

 

Mijat Stanić: Bez obzira što se radi samo o jednoj listi i što bismo vjerojatno postigli potrebnu 
izlaznost od 33 posto kako bi izbori bili valjani, trebamo osigurati mnogo veću izlaznost kako bi 
radničko vijeće imalo potreban legitimitet i respekt uprave i drugih bitnih aktera u idućem 
mandatu. Atkinsova studija pokazuje da nam autoceste nisu preskupe, ali nedostaje prometa, a 
to se prvenstveno tiče nedostatka industrije u zemlji. Promjene u sustavu naplate su neminovne, 
ali moramo biti spremni za njih i iskoristiti svoje kapacitete za osiguravanje posla u drugim 
sektorima i srodnim firmama (npr. HC, HŽ) za naše radnike koji će u novom sustavu možda ostati 
bez posla. Kako bi ti napori urodili plodom, radničko vijeće i Sindikat trebaju imati težinu, a težinu 
im daje broj glasova ljudi koji su ih podržali. Zato je izlaznost na izbore za radničko vijeće prioritet 
i treba uložiti maksimum rada u idućih tjedan dana kako bi se to dogodilo. 
 
Dario Franković predlaže da se uz plakat izradi i letak koji se može dijeliti ljudima, a na kojem će 
pisati nekoliko informacija i razloga zašto je potrebno izaći na izbore. Sindikalne vijesti su dobre, 
ali obično su duge i font je malen, tako da nisu prikladne za distribuciju.  
 
Ljudi se pitaju zar nije radničko vijeće već izabrano, treba iskomunicirati o čemu se radi. 
 
Uređivanje popisa članova nam je u idućem periodu jako bitno, a ovo je prigoda da lociramo tko 
je fizički u kojoj jedinici. Nakon što pregledate popise članova po biračkim odborima, Zvonimiru 
Lovriću iz Izbornog odbora treba javiti ako je tko krivo upisan.  
 
Zašto je na obilascima terena malo radnika s naplate? Imamo problem s oglašavanjem uspjeha 
koje Sindikat ostvaruje i važnosti organiziranja.  

 
AD III. Razno 

 

Niko Đordić postavlja pitanje pauze za ljude koji rade sami u smjeni u upravljanju i nadzoru 
prometa. Odgovor je da je pauza pravo tih ljudi i treba im za to vrijeme organizirati zamjenu. 
 
Pitanje ukidanja vratara u manjim tehničkim jedinicama. Ondje gdje poslodavac želi uvesti 
videonadzor, vratare će se gledati rasporediti na druga radna mjesta.  
 
Bilo je pitanja oko provedbe izbora za povjerenike za zaštitu na radu. Anđelko Kasunić objašnjava 
da bi se izbori za povjerenike ZNR trebali obaviti kao izbori za radničko vijeće, no u tom slučaju 
glasalo bi se za listu koja bi brojala 13 do maksimalno 15 ljudi. Po Pravilniku o zaštiti na radu HAC-
a, prema kojem su izbori organizirani, imamo pravo izabrati mnogo više povjerenika ZNR (37) koji 
u tom slučaju reprezentiraju mnogo više organizacijskih jedinica. Po Pravilniku se, u suradnji s 



Odjelom za zaštitu na radu, izborni proces organizira tako da kandidati prikupljaju potpise koji 
vrijede kao glasovi i u dopisu koji je prethodio izborima bilo je objašnjeno na koji način Pravilnik 
propisuje proces.  
 
Ljudima koji rade u održavanju i sudjeluju u situacijama u kojima mogu kazneno nastradati treba 
iskomunicirati da uvijek pričekaju prije bilo kakvog iskaza policiji i da kontaktiraju povjerenika ili 
sindikat kako bi im se dodijelio odvjetnik budući da imaju 24 sata za reakciju i ne moraju odmah 
dati iskaz.  
  
Solidarne pomoći (2.500,00 kn): 
NP Sv. Rok – prometna nesreća, 
NP Sv. Helena – bolest, 
TJO Čavle – prometna nesreća, 
NP Goričan – bolest, 
TJO Sv. Rok – bolest. 
NP Lužani - bolest 
. 
 
Prijedlog za solidarne pomoći prihvaćen je sa 62 glasa za i jednim suzdržanim glasom. 

 
Sastanak je završio u 14.30 sati.  

  
                                                                      

Predsjednik Podružnice HAC 
                                                                                                                               

Anđelko Kasunić 
 

       

   
 
Sastavni dio zapisnika je financijsko izvješće Podružnice HAC koje je poslano mailom članovima 
Izvršnog odbora. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

FINANCIJSKO IZVIJEŠĆE 2017 ZA PODRUŽNICU  
 

 HAC 
 
 
 
 
PRIHODI  
 
R. 
BR. 

 
                                             OPIS 

 
IZNOS (KN) 

 
   1 

 
Prihod od pružanja usluga - pozajmice 

 
172.550,00 

 
 
   2 

 
Članarine 

 
935.386,94  

 
 
   3 
 

 
Kamata banke 

 
17,24 

 
   4 
 

 
Sufinanciranje sportskih susreta 

 
37.260,00 

 
   5 
 

 
Prihodi od refundacija 

 
53.710,51 

 
   6 
 

 
Prihodi od refundacija - apartmani 

 
44.380,00      

 
    7 

 
Ostali nespomenuti prihodi 

 
74.608,27      

 
8 

 

 
UKUPNO 

 
1.317.912,96 

 
 
Stanje ŽR   01.01.2017                  13.679,46 kn 
Stanje ŽR   31.12.2017                507.641,63 kn 
 
 
Dane pozajmice članovima    6.665.212,00 kn 
Vraćene pozajmice                  6.841.755,00 kn 
 
 
 
PRIHOD      1.317.912,96  kn 
RASHOD       882.527,02  kn 

 
RAZLIKA PRIHODA I RASHODA    435.385,94 kn 

 



 
 RASHODI 

 
R.BR. 

 
                                         OPIS 

 
     IZNOS (KN) 

 
1 
 

 
Trošak honorara 

 
54.605,34 

 
2 

 
Usluge odvjetnika 

 
2.500,00 

 
3 

 
Službena putovanja 

 
194.475,38 

 
4 

 
Gorivo i cestarina 

 
18.024,00 

 
5 

 
Poštarina i sitni mat. tr. 

 
6.208,70 

 
6 

 
Električna energija - apartmani 

 
5.737,89 

 
7 

 
Tekuće i investicijsko održavanje apartmana 

 
1.223,60 

 
8 

 
Pričuva - apartmani 

 
4.581,93 

 
9 

 
Promidžbeni materijali 

 
74.765,00 

 
10 

 
Komunalne usluge - apartmani 

 
5.946,85 

 
11 

 
Trošak zakupa dvorana 

 
5.420,00 

 
12 

 
Rent a car 

 
25.840,52 

 
13 

 
Troškovi sportskih igara ( kotizacija, smještaj, 
prijevoz ) 

 
115.362,00 

 
14 

 
Troškovi mjesečnih sportskih aktivnosti 

 
6.000,00 

 
15 

 
Reprezentacija 

 
24.959,84 

 
16 

 
Božićni domjenak 

 
27.073,10 

 
17 

 
Ostale usluge ( Rosip d.o.o. ) 

 
1.187,50 

 
18 

 
Bankovne usluge 

 
5.988,78 

 
19 

 
Ostali nespomenuti rashodi 

 
2.694,01 

 
20 

 
Tekuće donacije 

 
15.140,00 

 
21 

 
Solidarna pomoć – SČO, SČS 

 
46.500,00 

 
22 

 
Solidarna pomoć – rođenje djeteta 

 
24.000,00 



 
23 

 
Solidarna pomoć - bolovanje 

 
63.500,00 

 
24 

 
Jednokratna pomoć – odluka IO 

 
133.675,00 

 
25 

 
Potpora zbog odlaska u mirovinu 

 
7.000,00 

 
26 

 
Prigodni darovi 

 
10.117,58 

  
UKUPNO 

 
882.527,02 

 


